
P ROTOKÓŁ  NR   XV/2019 

 

z posiedzenia XV/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie, która odbyła się w dniu 19 grudnia 2019 roku 

 

Miejsce obrad: sala konferencyjna w Urzędzie Miejskim w Barczewie; 

 

Godzina rozpoczęcia obrad -  08.00 

 

W obradach  IV/2019 sesji Rady Miejskiej uczestniczyło15 Radnych  

 

Do punktu 1 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka - Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła obrady XV/2019 sesji 

Rady Miejskiej w Barczewie i powitała wszystkich przybyłych. 

 

Do punktu 2 

 

Pani Przewodnicząca Rady na podstawie listy obecności i złożonych na niej podpisów stwierdziła 

prawomocność obrad XV/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 

 

Do punktu 3 

 

Brak uwag do porządku obrad; 

 

Porządek obrad został poddany pod głosowanie jednakże z powodu awarii systemu do głosowania 

głosowanie zostało anulowane i ponownie uruchomione. Awaria nadal trwała w związku z tym 

Przewodnicząca Rady zarządziła przerwę w obradach w celu usunięcia awarii; 

 

Wznowienie obrad po przerwie; 

 

Radni Rady Miejskiej przyjęli następujący porządek obrad: 

 

4)Przyjęcie protokołu z obrad XIV/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie; 

5)Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo  

 na lata 2020-2031; 

6)Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Barczewo na 2020 rok; 

7)Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo  

na lata 2019-2028; 

8)Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Barczewo na 2019 rok; 

9)Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które w 2019 roku nie wygasają z upływem   

roku budżetowego; 

10)Projekt uchwały w sprawie określenia stawek dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu 

budżetowego  - Zakład Budynków Komunalnych; 

11)Projekt uchwały w sprawie zasad ustalania wysokości diet przysługujących radnym Rady Miejskiej  

w Barczewie oraz zasad zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących radnym; 

12)Projekt uchwały w sprawie zmiany regulaminu konkursu „Anioł Sukcesu w Gminie Barczewo“; 

13)Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia nieruchomości od  Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa Oddziału Terenowego w Olsztynie; 

14)Projekt uchwały w sprawie uzupełniającego wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Olsztynie  

na kadencję 2020-2023; 

15)Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w Barczewie na 2020 rok; 

16)Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Barczewie na 2020 rok; 

17)Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Barczewie na 2020 rok; 

18)Przedstawienie oraz zatwierdzenie planów pracy pozostałych Komisji Rady Miejskiej w Barczewie 



 na rok 2020; 

19)Przedstawienie sprawozdań z prac Komisji Rady Miejskiej w Barczewie za IV kwartał 2019 roku; 

20)Projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali i budynków użytkowych stanowiących własność 

Gminy Barczewo oraz będących w jej samoistnym posiadaniu; 

21)Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Barczewie; 

22)Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii  

 na 2020 rok; 

23)Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2020 rok; 

24)Projekt uchwały w sprawie zmian do Statutu Miejskiego Zespołu Oświaty i Zdrowia w Barczewie 

nadanego Uchwałą Nr III/15/2010 Rady Miejskiej w Barczewie z dnia 20 grudnia 2010r.; 

25)Projekt uchwały w sprawie zmian do Regulaminu Organizacyjnego Miejskiego Zespołu Oświaty  

i Zdrowia w Barczewie nadanego Uchwałą Nr XXXVII/221/13 Rady Miejskiej w Barczewie z dnia  

28 stycznia 2013 r.;  

26)Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLV(321)2017 Rady Miejskiej w Barczewie z dnia  

24 października 2017r. w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dzieci w żłobku prowadzonym przez Gminę 

Barczewo, maksymalnej wysokości opłat za wyżywienie oraz warunków zwolnienia z tych opłat; 

27)Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Barczewo w roku 

szkolnym 2019/2020; 

28)Projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów i liczby punktów za poszczególne kryteria  

oraz dokumentów niezbędnych do ich prowadzenia, stosowanych w postępowaniu rekrutacyjnym  

do publicznych przedszkoli oraz oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Barczewo; 

29)Sprawozdanie Burmistrza Barczewa z działalności między sesjami Rady Miejskiej; 

30)Interpelacje i zapytania Radnych;  

31)Zapytania Sołtysów i Przewodniczących Rad Osiedlowych; 

32)Odpowiedzi; 

33)Sprawy różne i wolne wnioski; 

34)Zamknięcie obrad XV/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie.       

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie ( imienny wykaz głosowania w załączeniu); 

 

Do punktu 4 

 

Radni Rady Miejskiej nie zgłosili uwag do protokołu z obrad XIV/2019 sesji Rady Miejskiej. Protokół 

został poddany pod głosowanie. System do głosowania ponownie uległ awarii w związku z tym 

Przewodnicząca Rady zarządziła przerwę w obradach sesji do momentu usunięcia awarii; 

 

Obrady sesji Rady Miejskiej opuściła Radna Halina Bronka; 

 

Wznowienie obrad po przerwie; 

 

Radni jednogłośnie przyjęli protokół z obrad XIV/2019 sesji Rady Miejskiej. Imienny wykaz głosowania w 

załączeniu; 

 

Do punktu 5 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka poprosiła Pana Burmistrza o przedstawienie wyjaśnień do projektu 

uchwały ws. uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2031 oraz projektu uchwały ws. 

uchwalenia budżetu na 2020 rok; 

 

Pan Burmistrz Andrzej Maciejewski poprosił na wstępie Przewodniczącą Rady o przedstawienie opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącą wspomnianych projektów uchwał, a Panią Skarbnik Dorotę 

Kondratowicz o wyjaśnienia do WPF na lata 2020-2031; 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącą 



uchwały ws. WPF na lata 2020-2031 oraz uchwalenie budżetu na 2020 rok; 

 

Pani Skarbnik Dorota Kondratowicz przedstawiła wyjaśnienia do projektu uchwały ws. WPF na lata 2020-

2031; 

 

Pan Burmistrz przekazał wyjaśnienia do projektu uchwały ws. uchwalenia budżetu na 2020 rok. Przedstawił 

ważniejsze zadania, które są ujęte w tym budżecie oraz poinformował o wydatkach związanych z 

utrzymaniem oświaty, wynagrodzeniami pracowników, zadaniach z funduszu dróg samorządowych itp. 

 

Radni przedyskutowali przedstawione wyjaśnienia oraz zadali pytania Panu Burmistrzowi i Pani Skarbnik, 

na które otrzymali odpowiedzi; 

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych do pkt 5 i 6 – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

            UCHWAŁA nr XV(152)2019 z dnia 19 grudnia 2019 roku 

 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata 2020-2031; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 6 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały zostały przedstawione przy projekcie uchwały ws. uchwalenia WPF na 

lata 2020-2031; 

 

Rada Miejska podjęła: 

          UCHWAŁA nr XV(153)2019 z dnia 19 grudnia 2019 roku 

                                   w sprawie uchwalenia budżetu gminy Barczewo na 2020 rok; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 7 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały w sprawie zmiany WPF na lata 2019-2028 oraz zmiany budżetu na 2019 

rok przedstawiła Pani Skarbnik Dorota Kondratowicz;  

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych dla pkt 7 i 8 – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XV(154)2019 z dnia 19 grudnia 2019 roku 

         w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata 2019-2028; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 8 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały zostały przedstawione przy pkt 7 porządku obrad; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XV(155)2019 z dnia 19 grudnia 2019 roku 

                    w sprawie przyjęcia w sprawie zmiany budżetu gminy Barczewo na 2019 rok; 

  

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

 

 



Do punktu 9 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Skarbnik Dorota Kondratowicz; 

 

Radni przedyskutowali przedstawione wyjaśnienia i otrzymali odpowiedzi na zadane pytania; 

 

Opinia Finansów Publicznych – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XV(156)2019 z dnia 19 grudnia 2019 roku 

w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które w 2019 roku nie wygasają z upływem roku budżetowego;  

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

 

Do punktu 10 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Skarbnik Dorota Kondratowicz; 

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych – opinia pozytywna 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XV(157)2019 z dnia 19 grudnia 2019 roku 

w sprawie określenia stawek dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego  - 

Zakład Budynków Komunalnych; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 11 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka; 

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XV(158)2019 z dnia 19 grudnia 2019 roku 

w sprawie zasad ustalania wysokości diet przysługujących radnym Rady Miejskiej w Barczewie oraz 

zasad zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących radnym; 

 

Imienny wykaza głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 12 

 

Pani Przewodnicząca przekazała,że wyjaśnienia do projektu uchwały Radni otrzymali w materiałach na sesję. 

Komisja Sportu, Turystyki, Kultury i Promocji Gminy również pochylała się nad tym regulaminem; 

 

Radny Adam Dowgiałło przedstawił wyjaśnienia do regulaminu oraz złożył wniosek o wprowadzenie zmian 

w §5 pkt 7 projektu uchwały – zmiana zapisu „zwykła więkoszość“ na „bezwzględna większość“; 

 

Wniosek został poddany pod głosowanie jednakże w trakcie głosowania w systemie pojawił się nowy 

głosujący o nazwie „test“. W związku z zaistniałą sytuacją nastąpiła reasumpcja głosowania; 

 

Wniosek został jednogłośnie przyjęty przez Radnych ( imienny wykaz głosowania w załączeniu); 

 

Opinia Komisji Sportu, Turystyki, Kultury i Promocji Gminy – opinia pozytywna; 

 



Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XV(159)2019 z dnia 19 grudnia 2019 roku 

                 w sprawie  zmiany regulaminu konkursu „Anioł Sukcesu w Gminie Barczewo“; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 13 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Paulina Zalewska-Wójcik – kierownik wydziału GNR; 

 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XV(160)2019 z dnia 19 grudnia 2019 roku 

w sprawie nieodpłatnego przejęcia nieruchomości od  Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa 

Oddziału Terenowego w Olsztynie; 

 

Do punktu 14 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XV(161)2019 z dnia 19 grudnia 2019 roku 

w sprawie uzupełniającego wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Olsztynie na kadencję 2020-

2023; 

 

Do punktu 15 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka; 

 

Rada Miejska podjęła: 

 

UCHWAŁA nr XV(162)2019 z dnia 19 grudnia 2019 roku 

                      w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w Barczewie na 2020 rok  

 

Imienny wykaza głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 16 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Maria Sidor – przewodnicząca Komisji Rewizyjnej; 

 

Rada Miejska podjęła: 

 

UCHWAŁA nr XV(163)2019 z dnia 19 grudnia 2019 roku 

 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Barczewie na 2020 rok; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 17 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstwiła Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XV(164)2019 z dnia 19 grudnia 2019 roku 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Barczewie 

na 2020 rok; 



 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 18 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka zaproponowała aby nieodczytywać planów pracy pozostałych 

Komisji Rady. Radni plany Komisji otrzymali w materiałach na sesję.Pani Przewodnicząca poprosiła o 

zapisanie w protokole aby plany Komisji Rady zostały opublikowane na stronie BIP Miasta i Gminy 

Barczewo; 

 

Do punktu 19 

 

Pani Przewodnicząca poinformował, że Radni otrzymali sprawozdania w materiałach na sesję. Pani 

Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka zaporoponowała aby nieodczytywać sprawozdań i dołączyć je do 

protokołu z obrad sesji; 

 

Do punktu 20  

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Robert Brzóska - Dyrektor Zakładu Budynków 

Komunalnych w Barczewie; 

 

Opinia Komisji ds. Gospodarczych- opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XV(165)2019 z dnia 19 grudnia 2019 roku 

w sprawie zasad wynajmowania lokali i budynków użytkowych stanowiących własność Gminy 

Barczewo oraz będących w jej samoistnym posiadaniu; 

  

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 21 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Jarosław Złotkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Barczewie; 

 

Pani Przewodnicząca dodała, że zmiana w statucie następuje na wniosek Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw 

Społecznych; 

 

Opinia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XV(166)2019 z dnia 19 grudnia 2019 roku 

                 w sprawie zmian w statucie Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Barczewie; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 22 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka poinformowała, że Radni otrzymali projekt uchwały. Projektem tym 

zajmowała się również Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych. W związku z tym Pani 

Przewodnicząca zawnioskował o nieodczytywanie programu; 

 

Opinia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

 

 

 



Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XV(167)2019 z dnia 19 grudnia 2019 roku 

             w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii  na 2020 rok; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 23 

 

Pani Przewodnicząca przekazała, że Radni otrzymali gminny program w materiałach na sesję. Nad 

programem pochylała się Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych; 

 

Opinia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XV(168)2019 z dnia 19 grudnia 2019 roku 

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

na 2020 rok; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 24 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Barbara Szałaj- Borowiec – Dyrektor Miejskiego 

Zespołu Oświaty i Zdrowia w Barczewie. Wyjaśnienia dotyczyły zarówno projektu uchwały z pkt 24 oraz 25 

porządku obrad; 

 

Na obradach Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych członkowie Komisji wnieśli poprawki do 

przedstawionych projektów uchwał. Wyjaśnienia przedstawione przez Panią Dyrektor MZOiZ zawierały już 

wniosione przez Radnych poprawki, w związku z czym Pan Burmistrz przekazał, że informacje jakie 

przedstawiła Pani Dyrektor ( zawierające poprawki Radnych) należy traktować jako autopoprawki Pana 

Burmistrza; 

 

Opinia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych – opinia pozytywna 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XV(169)2019 z dnia 19 grudnia 2019 roku 

w sprawie zmian do Statutu Miejskiego Zespołu Oświaty i Zdrowia w Barczewie nadanego Uchwałą 

Nr III/15/2010 Rady Miejskiej w Barczewie z dnia 20 grudnia 2010r.; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 25 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały zostały przedstawione przez Panią Barbarę Szałaj-Borowiec w pkt 24 

porządku obrad; 

 

Opinia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

 

Pani Sekretarz Danuta Tarasiewicz przekazała, że tytuł uchwały powinien mieć następujące brzmienie: 

 

„Uchwała nr ….. Rady Miejskiej w Barczewie z dnia 19 grudnia 2019 roku w sprawie uchylenia Regu-

laminu Organizacyjnego Miejskiego Zespołu Oświaty i Zdrowia w Barczewie nadanego Uchwałą Nr 

XXXVII/221/13 Rady Miejskiej w Barczewie z dnia 28 stycznia 2013r. w sprawie nadania Regulaminu 

Organizacyjnego Miejskiego Zespołu Oświaty i Zdrowia w Barczewie oraz zmienionego Uchwałą 

Nr XIV/99/15 Rady Miejskiej w Barczewie z dnia 25 sierpnia 2015r. w sprawie zmian do Regulaminu 



Organizacyjnego Miejskiego Zespołu Oświaty i Zdrowia w Barczewie nadanego Uchwałą 

Nr XXXVII/221/13 Rady Miejskiej w Barczewie z dnia 28 stycznia 2013r.” 

 

Rada Miejska w związku z naniesioną autopoprawką Pana Burmistrza podjęła: 

 

UCHWAŁA nr XV(170)2019 z dnia 19 grudnia 2019 roku 

w sprawie uchylenia Regulaminu Organizacyjnego Miejskiego Zespołu Oświaty i Zdrowia  

w Barczewie nadanego Uchwałą Nr XXXVII/221/13 Rady Miejskiej w Barczewie z dnia 28 stycznia 

2013r. w sprawie nadania Regulaminu Organizacyjnego Miejskiego Zespołu Oświaty i Zdrowia  

w Barczewie oraz zmienionego Uchwałą Nr XIV/99/15 Rady Miejskiej w Barczewie z dnia 25 sierpnia 

2015r. w sprawie zmian do Regulaminu Organizacyjnego Miejskiego Zespołu Oświaty i Zdrowia  

w Barczewie nadanego Uchwałą Nr XXXVII/221/13 Rady Miejskiej w Barczewie z dnia 28 stycznia 

2013r.”  

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 26 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Barbrara Szałaj-Borowiec – Dyrektor MZOiZ; 

 

Pani Dyrektor przekazała, że na Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych, Komisja zawnioskowała o 

wprowadzenie stawki maksymalnej do 8,00zł za dzienne wyżywanie, a nie tak jak przewidywał projekt 

uchwały 10,00zł i poprosiła o wprowadzenie takiej autopoprawki do projektu uchwały; 

 

Opinia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła po wprowadzeniu autopoprawki: 

 

                                      UCHWAŁA nr XV(171)2019 z dnia 19 grudnia 2019 roku 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XLV(321)2017 Rady Miejskiej w Barczewie z dnia 24 października 

2017r. w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dzieci w żłobku prowadzonym przez Gminę Barczewo, 

maksymalnej wysokości opłat za wyżywienie oraz warunków zwolnienia z tych opłat; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 27 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Dyrektor MZOiZ; 

 

Opinia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

                                      UCHWAŁA nr XV(172)2019 z dnia 19 grudnia 2019 roku 

w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Barczewo w roku szkolnym 2019/2020; 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 28 

 

Pan Radny Adam Dowgiałło podziękował Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych oraz Pani 

Dyrektor MZOiZ-u za przygotowanie projektu uchwały po czym przedstawił kryteria z projektu uchwały, 

które znacząco wpłyną na przyjęcie do przedszkola dzieci rodziców pracujących;  

 

Pan Radny zaproponował aby zwiększyć punktację przy kryterium dotyczącym rodzice / opiekunowie 

prawnych kandydata rozliczających podatek dochodowy od osób fizycznych ze wskazaniem miejsca 

zamieszkania na terenie Gminy Barczewo ( po 2 punkty dla każdego rodzica (prawnego opiekuna) 

rozliczającego podatek dochodowy od osób fizycznych max 4 pkt i 4 pkt dla rodzica (prawnego opiekuna, 



rodzica zastępczego) samotnie wychowującego dziecko); 

 

Pan Adam Dowgiałło swoją propozycję złożył jako wniosek formalny i poprosiło przegłosowanie wniosku; 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osieka poprosiła aby do wniosku odniosła się Przewodnicząca Komisji 

Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych gdyż ta punktacja była szeroko omawiana na Komisji; 

 

Pani Bogumiła Lisowska przekazała, że punktacja była ustalona przez członków Komisji i prosi aby 

członkowie Komisji odnieśli się do przedstawionego przez Pana Adama Dowgiałło wniosku, jednakże 

uważa, że nie należy zmieniać tej punktacji; 

 

Pan Radny Sebastian Białecki poinformował, że kryteria punktacji były szeroko omawiane na Komisji i 

jednogłośnie przez członków Komisji przyjęte. W związku z czym uważa, że punktacja jest odpowiednia; 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka dodała, że również jest członkiem Komisji Oświaty i przychyla się 

do zdania Komisji;  

 

Pani Przewodnicząca Rady poprosiła o przygotowanie głosowania do wniosku Radnego Adama Dowgiałło. 

 

Międzyczasie Pani Barbara Szałaj-Borowiec przedstawiła zmiany do projektu uchwały, które nastąpiły na 

obradach Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych; 

 

Radni wraz z Panią Dyrektor MZOiZ i Panią Sekretarz przedyskutowali przedstawione wyjaśnienia;   

 

Radni przegłosowali wniosek Radnego Adama Dowgiałło. Stosunkiem głosów 5 „za“, 8 „przeciw“, 1 głos 

„wstrzymujący“, Radni wniosek odrzucili ( imienny wykaz głosowania w załączeniu); 

 

Opinia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

                                          UCHWAŁA nr XV(173)2019 z dnia 19 grudnia 2019 roku 

w sprawie określenia kryteriów i liczby punktów za poszczególne kryteria oraz dokumentów 

niezbędnych do ich prowadzenia, stosowanych w postępowaniu rekrutacyjnym do publicznych 

przedszkoli oraz oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Barczewo; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 29 

 

Sprawozdanie z działalności między sesjami Rady Miejskiej przedstawił Pan Andrzej Maciejewski – 

Burmistrz Barczewa; 

 

Do punktu 30 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka przekazała, że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęła do niej 

żadna interpelacja. Na poprzedniej sesji wpłynęła jedna interpelacja – Pana Piotra Groszkowskiego. Pan 

Radny otrzymał odpowiedź na tą interpelację i nie miał do niej uwag; 

 

Zapytanie złożył Pan  Radny Adam Dowgiałło;  

 

Treści zapytnia opublikowane jest na { HYPERLINK "https://www.youtube.com/watch?v=xr7WD_dYK2o" 

} ( transmisja sesji Rady Miejskiej – przedział czasowy  1h:52min:34s.- 1h:54min:11s) 

 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=xr7WD_dYK2o


Do punktu 31 

 

W związku z brakiem na obradach sesji Sołtysów i Przewodniczących Rad Osiedlowych ( nie wliczając 

Radnych pełniących jednocześnie funkcji Sołtysów) punkt obrad został zamknięty; 

 

Do punktu 32 

 

Pan Andrzej Maciejewski – Burmistrz Barczewa udzielił odpowiedzi na zapytanie Radnego Adama 

Dowgiałło (treści odpowiedzi opublikowana została na {  HYPERLINK 

"https://www.youtube.com/watch?v=xr7WD_dYK2o" }    ( transmisja sesji Rady Miejskiej – przedział 

czasowy 1h:54min:36s – 1h:57min:18s); 

 

Do punktu 33 

 

Pani Radna Maria Sidor – podziękowała za wprowadzenie sygnalizacji ( światła zielonego) przy wjeździe do 

Wójtowa. Pani Radna poruszyła problem zgłaszany przez mieszkańców Wójtowa dotyczący słabej 

widoczności strzałki oznaczającej wjazd do Wójtowa ( pierwszy od strony Barczewa).Słaba widoczność 

tego wjazdu zagraża bezpieczeństwu. Pani Radna prosi o interwencję w tej sprawie w GDDKiA; 

 

Pani Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Burmistrza o udzielenie odpowiedzi na wnioski złożone do 

budżetu na 2020 rok. Pani Radna przekazała, że Sołtysi oraz instytucje gminne zwracały się do niej z taką 

prośbą; 

 

Pan Burmistrz poinformował, że wniosków do budżetu na 2020 rok wpłynęło kilkaset. W uchwalonym na 

dzisiejszym sesji budżecie znalazła się tylko jedna inwestycja tj. budowa hali gimnastycznej w Łęgajnach. 

Zostanie przygotowana ogólna informacja dotycząca złożonych wniosków i zostanie ona opublikowana. W 

odpowiedzi na pytanie Pani Marii Sidor Pan Burmistrz przekazał, że wystąpi do GDDKiA o poprawę 

widoczności strzałki na wjeździe do Wójtowa; 

 

Pan Andrzej Maciejewski poinformował, że w dniu 29 listopada 2019 roku wydał zarządzenie w sprawie 

odwołania ze stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół w Barczewie Pani Alicji Sawickiej; 

 

Pan Burmistrz uzasadnił swoje zarządzenie {  HYPERLINK 

"https://www.youtube.com/watch?v=xr7WD_dYK2o" } ( przedział czasowy 2h:05min:10s – 2h:29min:50s); 

 

Radni przedyskutowali przedstawione Przez Pana Burmistrza uzasadnienie; 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka złożyła podziękowania dla Radnych biorących udział w 

„Szlachetnej Paczce”. Podziękowania otrzymali również:  Pan Burmistrz oraz Pan Zastępca Burmistrza;  

 

Na zakończenie obrad sesji Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka oraz Pan Andrzej Maciejewski złożyli 

życzenia z okazji Świąt Bożego Narodzenia oraz Nowego Roku;  

 

Do punktu 32 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka zamknęła obrady 

XV/2019 sesji Rady Miejskiej; 

 

 

 

     

     Protokołowała:            Przewodnicząca Rady Miejskie 

/-/Katarzyna Białecka                /-/Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka 

https://www.youtube.com/watch?v=xr7WD_dYK2o
https://www.youtube.com/watch?v=xr7WD_dYK2o

